
此为证书 CN01/2 1607. 00 译本 

下述组织 

昆山扬皓光电有限公司 
昆山栩腾技术服务有限公司 
统一社会信用代码：91320583774695264Y 
注册地址：江苏省昆山综合保税区第三大道 20号 
经营地址：中国江苏省昆山市综合保税区第三大道 20号 

的管理体系已经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 14001:2015 

所涉及的活动范围授盖 

液晶显示器、数位显示器、投影机的制造 

印刷线路板的组装 

投影机用电源的制造 

提供印刷线路板的维修服务 

该证书的有效期自 2022年 08月30日至 2025年 08 月 29日并须经过符合要求的监 
督审核保持有效 
版本号 15．初始注册日期 2001 年08月 30日． 
在此范围内出具了多张证书，主证书编号为 CN01/21607. 00 
在其它场所实施的认证活动在后续页面上列出 

黎署 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, 现《 
t +44 (0)151 350-6666 - www. sgs. corn 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副
本．本文件根据 Terms and Conditions}SOS 中认ii1 服务通用条款的要求颁发．提

请注意其中已包含的贵任范围、赔偿和司法管辖事项。木文件受 SOS版权保护．任何

未经授权的对此文件的内容或外观的变更、伪造或篡改粉属非法． 
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此为证书（二NO1/21607. 00 译本，续 

昆山扬皓光电有限公司 

昆山栩腾技术服务有限公司 
ISO 14001:2015 

版本号 15 

场所 

昆山扬皓光电有限公司 
统一社会信用代码：9132058 3774695264Y 
注册地址：江苏省昆山综合保税区第三大道 20号 
经营地址：中亘江苏省昆山市综合保税区第三大道 20号 
液晶显示器、数位显示器、投影机的制造 
印刷线路板的组装 
投影机用电源的制造 

昆山翎腾技术服务有限公司 
统一社会信用代码：91320583750504929M 
注册地址：江苏省昆山综合保税区第三大道 20号 
经营地址：中国江苏省昆山市综合保税区第三大道 20号 
提供印刷线路板的维修服务 

木文件是真实的电子版证书，仅供客户用于共商业用途．客户可自行打印．视同副
木．本文件报据 Terms and Conditions!sGs 巾认证服务通用条款的要求颁发．提
请注意其中己包含的责任范围、赔偿和司法管辖事项．木文件受 SGS版权保护．任何

未经授权的对此文件的内容或外观的变更、伪造或篡改皆属非法． 
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Certificate CNOI/21607.00 

 

心娇

;tJ CERTIF/C4,, 

  

The management system of 

Coretronic Projection 
(Kunshan) Corporation 
Coretronic Technology Service 
(Kunshan) Co., Ltd. 
Unified Sodal Credit Code: 91320583774695264Y 
Business Registration Address: No. 20, 例Aye, Kunshan Free介ade Zone, Kunshan, Jiangsu Province 
Business Operation Address: No. 加，3rd Ave. Kunshan Free Trade Zone, Kurtshan0权 Jiangsu Province, 
PRehin月 

has been assessed and certified as meeting the requirements of 

ISO 14001 :2015 

For the 伯 lowing activities 

Manufacture of liquid crystal display (LCD) monitors, d心ital d喇ays and p闷ectors 
Manufacture of printed circuit board assemblies (PCBA) 
Manufacture of power supplies for p闷ectors 
Provision repair services of printed circuit board assemblies (PCB周 

票鼎黔is valid from 30 August 2022 until 29 August 2025 and remains valid suLect to satisfatory(fitS. 
Issue 15. Certified since加August 2001. 
Multi口e certificates have been issued for this scope, the main certificate is numbered CN01/21607.00 
Certified activities performed by additional sites are listed on subsequent pages 

Authoiised勿 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business P劣k,日esmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t 刊4 (0)151 350-6666 -w w.sgs.com  

This由cement is an authentic electronic certificate 俪Client business purposes use only. P丽曰 
version of the electronic certificate are permitted and wit be considered as a copy. This document is 
issued by the company subject to SGS General Conditions of certification sensces available on Terms 
and Conditions!SGS. Attention drawn to the limitation of liabi啄 indemnification and jurisdictional 
clauses contained thereln. This document is cq'iight pmtected and any unauthorized alteration,如gey 
or falsification of the content or aecearance of this document is unlawful 
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Certificate CNO1!21607.00, continued 

Coretronic Projection 
(Kunshan) Corporation 
Coretronic Technology Service 
(Kunshan) Co., Ltd. 
ISO 14001 :2015 

Issue 巧 

Sites 

Coretronic Projection (Kunshan) Corporation 
Unified Social Credit Code: 91320583774695264Y 
Business Registration Address: No. 20, 3川 Aye, Kunshan Free Trade Zone, Kunshan, 
Jiangsu Province 
Business Operation Address: No. 20, 3rd Aye, Kunshan Free Trade Zone, Kunshan City, 
Jiangsu Province, P.R. China 
Manu,cture of liquid crystal display (LCD) monitors, digital displays and p闷ectors 
Manufacture of printed circuit board assemblies (PCBA) 
Manufacture of power sup两es for projectors 

Coretronic Technology Service (Kunshan) Co., Ltd 
Unified Soc阁Credit Code: 91320583750504929M 
Business Registration Address: No. 20, 3川 Aye, Kunshan Free Trade Zone, Kunshan, 
Jiangsu Province 
Busines色Opera石on Address: No. 20, 3rdAve, Kunshan Free 下「ade Zone, Kunshan City, 
Jiangsu Province, P.R. China 
Provision repair services of printed arcu board assemblies (PCBA) 

瀚 

This doaiment is an authenhc electronic osrtif cafe for Clien
version of the ectronic cedificate are permitted and will be
issued by the Company subject to SGS General Conditions 

r business purposes use only. Printed 
considered as a copy. This document is 
of certification services available on Terms 

and黔s I SGS. Attention is drawn to the limitation of iabilit indemnification and jurisdionalclauses ccntaiied thern. This doajmeiit is copynght protected and any unauthorized alteration, forgeryor falsilcation of the content or appearance of this document is unlawful. 

Page 2 of 2 

 

SG理 

 



Certificate CN01121607.O1 

Coretronic Projection 
(Kunshan) Corporation 
Unified SOCial Credit Code: 91320583774695264Y 
Business Registration Address: No. 20, 测Aye, Kunshan Free Trade Zone, Kunshan, Jiangsu Province 
Business Operation Address: No. 20, 3rd Aye, Kunshan Free Trade Zone, Kunshan C勺．Jiangsu Province, 
户R. China 

Kas been assessed under the management system of the certified organisation defined in the 
main certificate CN01/21607.00 as meeting the requirements of 

ISO 14001 :2015 

For the following activities 

Manufacture of liquid crystal display (LCD) monitors, digital displays and p闷ectors 
Manufacture of冈nted circuit board assemblies (PCBA) 
Manufacture of power supplies for projectors 

This certificate is valid from 30 August 2022 until 29 August 2025 and remalns valid sutect to satisfactory 
survelhlance au‘污． 
Issue 15. 
The validity'this certificate depends on the vafidity 拼 the main certificate 

Authonsed勿 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CR65 3EN, UK 
1+44 (0)151 350-6666 -www .sgs.com 

端 

而S doa{ment is an authentic electronic certilcete 妙 0lent busuiess purposes use only. Printed 
version of the electronic certiticate are penmtted and will be considered as a copy, This面ajmentis 
issued by the Company sutect to SGS General Conditions of certification ser 月ces available on Terms 
and Conditions!SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional 
clauses contained thereln. This doaiment is以， ight protected and any unauthorized alteration, forgery 
or怕Isitication"the content or appearance of this docume川 is unlaw甸 
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此为证书 CNO1/2 1607. 01 译本 

昆山扬皓光电有限公司 

统一社会信用代码：91320583774695264Y 
注册地址：江苏省昆山综合保税区第三大道20号 
经营地址：中国江苏省昆山市综合保税区第三大道20号 

依据主证书 CN01/21607. 00 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要 
求 

Iso 14001:2015 

所涉及的活动范围覆盖 

液晶显示器、数位显示器、投影机的制造 
印刷线路板的组装 
投影机用电源的制造 

资丝井的有效期自 2022年08月30日至 2025年08月29日 并须经过符合要求的监督审核保 
持有效 
版本号 15. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

签署 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossrnore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t 十44 (0)151 350-6666 一 www. sgs. corn 

：② 遥 
UKAS 
M八“八GE MEN丫 

s丫盯EMs 

  

本文件是真实的电子版证书．仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副本． 
木文件根据Terms and Conditions}sGs 中认证服务通用条款的要求颁发．提清注意共
中己包含的责任范I1l、贴偿和司法竹粘事项．本文件受SGS版权保护，任何未经授权的对
此文件的内容或外观的变更、伪造或篡改皆属非法。 
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此为证书 CN01/21607. 02 译本 

昆山诩腾技术服务有限公司 

统一社会信用代码：91320583750504929M 
注册地址：江苏省昆山综合保税区第三大道20号 
经营地址：中国江苏省昆山市综合保税区第三大道20号 

依据主证书 CN01/21607. 00 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要
求 

Iso 14001:2015 

所涉及的活动范围搜盖 

提供印刷线路板的维修服务 

该证书的有效期自 2022年08月30日至 2025年08月29日并须经过符合要求的监督审核保 
持有效 
版本号 15. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

签署 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossrnore Business Park, Ellesrnere Port, Cheshire, H65 3EN, UK 
t+ 44 (0)151 350-6666 - www. SR$. corn 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副本． 
本文件报1t!Terms and Conditions I SGS 中认证服务通用条款的要求顽发．提请注愈共
中已包含的贵任范围、赔偿和司法管辖事项．本文件受SOS版权保护．任何未经授权的对
此文件的内容或外观的变更、伪造或篡改皆属非法． 
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Certificate CN01 /21607.02 

Coretronic Technology Service 
(Kunshan) Co., Ltd. 
Unified Social Credit Code: 91320583750504929M 
Business Registration Address: No. 20, 洲Av已 Kunshan Free Trade Zone, Kunshan, Jiangsu Province 
Business Operation Address: No. 20, 3Td Ave. Kunshan Free Trade Zone, Kunshan City, Jiangsu Province, 
户R Chin2 

Has been assessed under the management system of the certified organisation defined in the 
main certificate CN01/21607.00 as meeting the requirements' 

ISO 14001:2015 

For the训owing activities 

Provision repair services of pnnted circuft board assemblies (PCBA) 

This certificate is valid from 30 August 2022 until 29 August 2025 and remains valid su均ect to satisfactory 
sury酬ance aud匕， 

Issue 15. 
The validity of this certificate depends on the valid砂of the main certificate. 

Authorised by 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Paik,日esmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t444 (0)151 350-6666 -www .sgs.com 

娜 

雨s document is an authentic electronic onrtiticate tor0lent' business purposes use only. Printed 
version of the electronic ositti（习的 are permitted and will be considered as a copy. 介us document is 
issued by the Company subject to SGS General Conditions of certifi《习tion serMces available on Terms 
and Condifo叫SGS. Attention is drawn to the limitation of bability, indemnificotion and jurisdictional 
clauses contained therein. This document is ccynght protected and any unauthorized alteration, forgery 
or falsikationdthe conte掀or appearancedthis document is unlawtrl. 
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